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ACTA NÚM. 143 
 

Rector 
Francisco Javier Lafuente Sancho 
 
Secretària general 
Esther Zapater Duque 
 
Equip de Govern 
Maite Carrassón López de Letona 
Virginia Luzón Fernández 
Màrius Martínez Muñoz 
Carme Miralles Guasch 
Francisco José Morente Valero 
Armand Sánchez Bonastre 
Rosa Maria Sebastián Pérez 
María Valdés Gázquez 
Josep Vendrell Roca 
 
Gerent 
Jaume Tintoré Balasch 
 
Degans i directors de centre 
Marta Bertrán Tarrés 
Albert Branchadell Gallo 
Joan Carbonell Manils 
Jaume Farrés Vicén 
Vicent Fonollosa Pla 
Enric Fossas Espadaler 
Gemma Garcia Alonso 
Maite Martín Ibáñez 
María José Recoder Sellarés 
Tatiana Rovira Faixa 
Héctor Sala Lorda 
 
Directors de departament 
Anna Badia Perpinyà 
Maria Dolors Bernabeu Tamayo 
Encarna Bodelón González 
Eulàlia Bonet Alsina 
Carlos Broto Blanco 
Maria Amalia Molinero Egea 
 
Directors d’institut 
Xavier Gabarrell Durany 
 

A Bellaterra, a les 9.40 h del dia 10 de 
desembre de 2020, es reuneix en sessió 
ordinària el Consell de Govern de la 
Universitat Autònoma de Barcelona sota la 
presidència del rector, Javier Lafuente 
Sancho. Assisteixen a la reunió els membres 
del Consell assenyalats al marge. S’han 
excusat d’assistir-hi Laura Feliu Martínez, 
degana de la Facultat de Ciències Polítiques i 
de Sociologia, que és substituïda per Alex 
Casademunt, secretari de la Facultat de 
Ciències Polítiques i de Sociologia; Eva 
Anduiza Perea, representant del professorat; 
Pere Ysàs Solanes, representant del 
professorat, i Tania Nadal Vicens i Mariona 
Serra Pagès, representants del Consell Social. 
No hi assisteixen Ramón Vilanova Arbós, 
director de l’Escola d’Enginyeria; Marta 
Padrós Castells, representant del 
professorat; Josep Maria Perceval Verde, 
representant del professorat, ni Roser Amat 
Sorando, Ivet Coll Camps, Clara Garcia 
Castellarnau, Sergi Rodriguez Calado, Laura 
Roger Anglada i Berta Satoca Figueres, 
representants de l’alumnat. Hi assisteix, amb 
veu i sense vot, Isabel García Pérez, cap de 
l’Oficina de Coordinació Institucional. Hi 
assisteixen com a convidats David Sánchez 
Solbes, representant del Comitè d’Empresa 
del PAS; Eyder Ferrero Ramos, presidenta del 
Consell d’Estudiants, i Sonia Hernández 
Tejada, secretària executiva del Consell 
Social.  
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Representants del professorat 
claustral (sector A) 
Juan Antonio Baeza Labat 
Francisco Lloret Maya 
Joan Sorribes Gomis 
Santiago Suriñach Cornet 
 
Representants del professorat 
claustral (sector B) 
Xavier Verge Mestre 
 
Representants de l’alumnat  
(sector C) 
Eloi Guerrero Menéndez 
 
Representants del personal 
d’administració i serveis (sector D) 
Ernesto Castaños Moreno  
Juan Montesinos Andrade 
Andreu Pompas Alcaraz 
 
Representants del Consell Social 
Gabriel Masfurroll Lacambra 
 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
2. Informe del rector 
3. Afers economicopressupostaris 

3.1. Criteris bàsics de la pròrroga del pressupost UAB 2019 
4.Afers de personal acadèmic i de personal investigador: 

4.1. Aprovació de l’oferta d’ocupació pública de l’any 2020 complementària 
corresponent a la taxa addicional del 5% 

5.Afers acadèmics: 
5.1. Creació de títols de màster universitari 
5.2. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 
5.3. Extinció de títols de grau 
5.4. Extinció de títols de màster universitari 
5.5. Aprovació, si escau, de la planificació de la docència del segon semestre del 
curs 2020-2021 

6.Propostes de normatives: 
6.1 Adaptació de la normativa de creació, composició i funcions de les comissions 
del Consell de Govern de la UAB 

7.Estructures bàsiques i serveis de la UAB: 
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7.1. Canvi de nom de l’Escola Universitària d’Infermeria i de Teràpia Ocupacional 
de Terrassa 

8.Cessions d'espais i d'altres béns de titularitat de la UAB 
8.1. Cessió d'espais a favor d'Autocars R. Font, SAU 
8.2. Autorització d’ús d’espais a FORMAT EN FORMACIÓ PROFESSIONAL, S.L. 

9.Designació de representants de la UAB en la Conferència General del Consell 
Interuniversitari de Catalunya 
10.Assumptes de tràmit 
11.Torn obert de paraules 

 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El rector obre la sessió, dona la benvinguda als membres del Consell de Govern i passa 
la paraula a la secretària general, perquè informi de les incidències d’avui en la 
composició i el funcionament del Consell. 
 
La secretària general informa que avui s’incorporen, com a membres del Consell, Marta 
Bertrán Tarrés, degana de la Facultat de Ciències de l’Educació, en substitució de Joaquín 
Gairín Sallán, anterior degà d’aquesta facultat; Anna Badia Perpinyà, directora del 
Departament de Geografia, en substitució de Carme Miralles Guasch, anterior directora 
d’aquest departament, i Santiago Suriñach Cornet, professor del sector A, en substitució 
de Josep Vendrell Roca. Agraeix la tasca que han portat a terme aquestes persones com 
a membres del Consell de Govern. 
 
La secretària general enumera els vuit vicerectors que assisteixen a aquesta sessió del 
Consell de Govern: Xavier Ramos, María Valdés, Francisco José Morente, Josep Vendrell, 
Màrius Martínez, Rosa Maria Sebastián, Armand Sánchez i Carme Miralles. 
 
A continuació, explica que per intervenir cal aixecar la mà i, quan s’indiqui, acostar-se al 
faristol, que haurà estat desinfectat. 
 
Tot seguit, presenta Isabel García, cap de l’OCI, que és qui substituirà el cap del Gabinet 
Jurídic, mentre no n’hi hagi, en les seves funcions respecte dels òrgans col·legiats, i li 
dona les gràcies. 
 
En acabat, passa al primer punt de l’ordre del dia. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
La secretària comenta que s’ha rebut una esmena que feia referència a la votació d’un 
dels punts de l’ordre del dia i a la petició d’incloure a l’acta la intervenció que havia fet 
el degà Joan Carbonell. Diu que, un cop fetes les comprovacions i afegida la intervenció 
del degà, s’ha modificat l’acta i per aquest motiu s’ha tornat a enviar. 
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La secretària demana si hi ha cap esmena més i, com que no n’hi ha cap, el Consell de 
Govern, per assentiment, aprova l’acta de la darrera sessió. 
 
La secretària dona les gràcies i passa al punt següent de l’ordre del dia. 
 
 
 
2. Informe del rector 
 
El rector comença la seva intervenció amb una notícia trista, el traspàs del professor 
Jordi Nadal Oller del Departament d’Economia i Empresa. Lamenta la seva pèrdua i 
s’afegeix al dol de la seva família i amics. 
 
Continua amb les informacions sobre la COVID-19. Diu que malauradament regeix la fase 
1, que permet presencialitat només en les pràctiques i en els exàmens, i que, tot i que 
s’ha demanat expressament incrementar la presencialitat, no ha estat possible. Explica 
que s’han fet tres instruccions més de Gerència per fixar els criteris d’aplicació de les 
mesures aplicables al territori de Catalunya, per especificar les condicions d’obertura 
dels serveis i per modificar les condicions de presencialitat del PAS. Pel que fa al nombre 
de positius o contactes estrets amb positius comunicats al SAS, explica que, com que hi 
ha tan poca presencialitat, els casos no arriben a la UAB, i que en els últims dies s’ha 
informat d’un cas de PDI i un altre de PAS. Creu que les mesures que es prenen a la UAB 
són les correctes perquè, encara que hi hagi gent treballant, no hi ha casos. 
 
El rector canvia de tema per passar a comentar l’actualitat sobre l’Hospital del Mar. Diu 
que el resum seria que s’han iniciat les pressions perquè la UAB doni el vistiplau als 
estudis de Medicina de la UPF i que les pressions més directes es van produir en una 
reunió amb la directora general d’Universitats i el rector de la UPF, en la qual aquest va 
dir que no podien impartir Medicina perquè la UAB no els deixava, i ell li va respondre 
que la UAB no s’oposa que la UPF, ni qualsevol altra universitat, imparteixi Medicina, 
sempre que això no afecti la UAB, i que la UAB des del 1973 està fent classe a l’Hospital 
del Mar i no deixarà de fer-ho si no és per una causa ben motivada. Explica que la UPF 
diu que, una vegada es verifiqui el títol, podran impartir Medicina el setembre del 2021, 
però que aquest títol està basat en un acord que la UAB al·lega que no és vàlid, ja que la 
fi de l’actual conveni entre l’Hospital del Mar, Salut, la UPF i la UAB no es va denunciar 
en el termini establert i, per tant, la UAB considera que el conveni actual s’ha prorrogat 
per cinc anys més. Informa que s’ha signat un nou conveni entre l’Hospital del Mar, Salut 
i la UPF que la UAB ha denunciat, perquè el considera il·legal. D’altra banda, diu que la 
UAB ha sabut que, efectivament, s’ha verificat el títol i que la UPF té intenció de portar-
lo a la CEPOA el febrer del 2021 per poder impartir els estudis de Medicina el setembre 
de 2021, que la UAB va dir que això no podia ser, que la UPF va dir que estava d’acord 
que, si la UAB no hi estava d’acord, el setembre del 2021 no podrien impartir Medicina, 
i que les pressions van començar en aquest punt, demanant a la UAB que canviés 
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d’opinió. Explica que la directora general d’Universitats es va mantenir neutral i que ell 
va demanar més temps, dades i informació per endarrerir el tema per tal que al febrer 
no puguin fer els tràmits necessaris per començar a impartir els estudis de Medicina al 
setembre de 2021. Explica que, en aquesta reunió, ell va insistir que la UAB està oberta 
a parlar de com millorar el grau UAB-UPF, però no a sortir de l’Hospital del Mar, i que 
l’argument principal que esgrimeix la UPF és que l’Hospital del Mar demana treballar 
amb ells. Afegeix que les pressions que rep la UAB s’estan accentuant per les properes 
eleccions catalanes i les eleccions a rector o rectora de la UPF (a la primavera). 
 
El rector canvia de tema per explicar els fons genèrics de la UE. Diu que el mes de 
novembre, abans de prendre possessió del càrrec de rector, es va iniciar el termini per 
accedir a la convocatòria d’aquests fons, però que no es resoldran fins al juny o el juliol 
de 2021. Informa que la UAB s’ha presentat a dues convocatòries, una de liderada pel 
Sincrotró Alba i l’altra per la UAB, amb la participació de diferents centres del campus, 
per tal de connectar el parc cientificotecnològic amb la universitat de referència del 
territori. Diu que, simultàniament, s’està treballant en la definició de programes 
addicionals dintre del campus de Sabadell i a Barcelona. Informa de la creació d’una 
comissió conjunta amb el Consell Social per definir més propostes i tenir la garantia que 
els fons arribin a la UAB per canviar-ne el futur i ajudar-la a avançar. 
 
Tot seguit, el rector explica que el Reglament del Claustre estableix que s’ha de celebrar 
una sessió ordinària d’aquest òrgan durant el primer trimestre del curs, i que enguany 
no se n’ha fet cap. A l’hora de revisar el tema amb la secretària general per convocar la 
sessió, diu que han aparegut dues qüestions: la primera és que el mandat dels membres 
electes caduca el 15 de desembre de 2020 i la segona és que el dia per iniciar els tràmits 
per convocar una sessió ordinària del Claustre per al dia 15 de desembre era el 13 de 
novembre, el mateix dia de la presa de possessió del nou Equip de Govern, i que per 
aquests dos motius ha estat impossible convocar una sessió ordinària del Claustre. Així 
doncs, explica que, com que és important celebrar un Claustre a l’any com a mínim, s’ha 
decidit convocar-ne un d’extraordinari el proper 22 de desembre de 2020 i que, a finals 
de gener o principis de febrer, es convocaran eleccions a membres del Claustre, i durant 
el primer semestre del 2021 es podria convocar el Claustre constituent resultant 
d’aquestes eleccions. 
 
A continuació, el rector recorda que la cursa solidària d’aquest any es transforma i es fa 
en un nou format virtual degut a la pandèmia. 
 
Felicita la degana de la Facultat de Veterinària, Maite Martín, perquè ha estat escollida 
representant de les facultats de Veterinària d’Espanya i Portugal a l’Executive Comittee 
de l’European Association of Establishments for Veterinary Education. 
 
Recorda que la UAB ha millorat de nou en els rànquings i se situa en posicions que 
permeten rebre ajudes. 



6 
 

 
Finalment, informa que per primera vegada s’obren els reptes de l’ECIU i que els 
estudiants que hi poden participar han de ser d’alguna de les 12 universitats membres, 
estar cursant el darrer any de grau o màster, tenir aprovats 120 crèdits ECTS i demostrar 
un nivell d’anglès B2. Encoratja a tots els consellers a animar l’alumnat a apuntar-s’hi. 
 
La secretària general obre un primer torn de paraules. 
 
Tot seguit, intervé el degà de la Facultat de Biociències, Jaume Farrés, per dir que hi ha 
un problema per participar en aquests reptes de l’ECIU, que és el reconeixement que 
tenen aquestes activitats en l’expedient de l’estudiant, i que, segons la normativa actual, 
no es traslladen directament les hores que es dediquen a aquests reptes en els títols. 
Pregunta si és una normativa de la UAB o si és de rang superior. També vol saber si és 
possible modificar la normativa. 
 
El rector intervé per dir que l’ajust de l’ECIU amb les estructures actuals de la UAB serà 
un problema a tots els nivells i que l’adaptació s’haurà de fer amb molt de compte des 
del primer dia. Dona la paraula al vicerector de Relacions Internacionals, Màrius 
Martínez, que explica que actualment el sistema intern no permet als estudiants 
reconèixer més de 12 crèdits que puguin incorporar a l’expedient al llarg dels estudis de 
grau. Informa que abans de Nadal hi ha programada una reunió amb les vicerectores 
d’Estudis i d’Alumnat per tractar d’aquest tema. El vicerector creu que, com que es 
tracta d’un procés innovador, sorgiran molts esculls per fer-lo compatible amb el 
sistema i estructures actuals. Explica que el primer escull és la UAB, el segon és la 
normativa estatal i, quan s’arribi a escala internacional, es toparà amb les estructures 
de reconeixement de la Comissió Europea i de la UE, i que la resposta és que buscaran 
mecanismes perquè els alumnes que s’hi inscriguin puguin tenir un reconeixement 
explícit en els expedients i que les solucions que es trobin passaran per les comissions 
delegades del Consell de Govern perquè les aprovi, si escau. Afegeix que aquest tema 
impactarà directament en el text refós de la Normativa acadèmica. Acaba la seva 
intervenció i dona les gràcies. 
 
La secretària general obre un segon torn de paraules. Demana la paraula Gabriel 
Masfurroll, president del Consell Social. Intervé per fer un aclariment sobre la seva 
intervenció durant l’acte de presa de possessió del nou rector, que no va quedar clara. 
Ell el que volia dir era que el Consell Social dona suport totalment al nou rector i el seu 
Equip de Govern i posa de manifest que el Consell Social estarà absolutament implicat 
en la gestió de la UAB. Comenta que també dona el seu total suport a la posició de la 
UAB en l’afer amb l’Hospital del Mar perquè considera que és del tot justa. Explica que 
amb el tema dels fons Next Generation, el fet de pertànyer a l’ECIU afavoreix la UAB 
perquè té una vessant internacional, i això permetrà a la UAB aconseguir unes 
valoracions més altes. Acaba desitjant molta sort al nou rector i al seu equip i dona les 
gràcies. 
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Pren la paraula el rector per agrair la intervenció del president del Consell Social. Afegeix 
que el Govern espanyol vol utilitzar una part d’aquests fons Next Generation per establir 
acords entre comunitats autònomes i que la UAB aprofitarà l’Aliança 4 Universitats per 
veure si també hi pot optar. 
 
Com que no hi ha més paraules demanades, la secretària general passa al punt següent 
de l’ordre del dia.  
 
 
 
3. Afers economicopressupostaris 
 
 
 
3.1. Criteris bàsics de la pròrroga del pressupost UAB 2019 
 
Per indicació del rector, el vicerector d’Economia, Xavier Ramos, presenta aquest punt. 
 
El vicerector comenta que la Comissió d’Economia i d’Organització, en la sessió de 26 de 
novembre de 2020, va informar favorablement de la proposta de “Criteris bàsics de la 
pròrroga del Pressupost de la UAB de 2019 fins a l’aprovació del Pressupost de la UAB de 
2021”. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer.- Aprovar la proposta de document “Criteris bàsics de la pròrroga del 
pressupost UAB 2019 fins a l’aprovació del pressupost UAB 2021”. Annex 1. 
Segon.- Elevar al Consell Social l’acord anterior per tal que exerceixi les seves 
competències. 
Tercer.- Encarregar al vicerector d’Economia l'execució i el seguiment d’aquests 
acords. 
 
 
 
4. Afers de personal acadèmic i de personal investigador 
 
 
 
4.1. Aprovació de l’oferta d’ocupació pública de l’any 2020 complementària 
corresponent a la taxa addicional del 5 % 
 
Per indicació del rector, el vicerector de Personal Acadèmic, Francisco Morente, 
presenta aquest punt. 
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El vicerector comenta que la Comissió de Personal Acadèmic, en la sessió de data 25 de 
novembre de 2020, va informar favorablement sobre l’oferta d’ocupació pública de l’any 
2020 complementària corresponent a la taxa addicional del 5 % (annex 2). 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar l’oferta pública d’ocupació del PDI de l’any 2020 complementària, 
corresponent a la taxa del 5%, que s’annexa. Annex 2. 
  
Segon. Encarregar al vicerector de Personal Acadèmic l’execució i el seguiment 
d’aquest acord. 
 
 
 
5.Afers acadèmics: 
 
 
 
5.1. Creació de títols de màster universitari 
 
Per indicació del rector, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, María Valdés, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora comenta que la Comissió d’Afers Acadèmics, en la sessió de data 3 de 
novembre de 2020, va informar favorablement de la proposta de creació d’un títol de 
màster universitari. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar la creació del títol de màster universitari següent: 
 

*Ciència i Tecnologia Quàntiques / Quantum Science and Technology 
 
Segon. Elevar l'aprovació de la creació del títol de màster universitari al Consell Social 
per tal que exerceixi les seves competències. 
 
Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l'execució i el 
seguiment dels acords primer i segon. 
 
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
5.2. Creació de títols de màsters propis i diplomes de postgrau 
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Per indicació del rector, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, María Valdés, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora comenta que la Comissió d’Afers Acadèmics, en les sessions de data 22 
de setembre i 1 de desembre de 2020, va informar favorablement de les propostes de 
creació i de modificació de títols de màsters propis i de diplomes de postgrau que es 
presenten. 
 
A continuació, es vota a mà alçada la creació del diploma de postgrau en Ensenyament 
de Català per a Persones Adultes, amb el resultat següent: 
 
Vots a favor..........................................33 
Vots en contra........................................0 
Abstencions............................................3 
 
La resta de títols s’aproven per assentiment. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern acorda: 
 
Primer. Aprovar la creació del títol de màster propi següent:  
  

— *màster en Farmacovigilància i Farmacoepidemiologia.  

Segon. Aprovar la modificació dels títols de màsters propis següents:  
  

— *màster en Business Management, Specialty in Executive i màster en Business 
Business Management, Specialty in International Business, que passen a 
denominar-se màster en Business Management.  

Tercer. Aprovar la creació dels diplomes de postgrau següents:  
  

*diploma de postgrau en Ensenyament de Català per a Persones Adultes  
  

*diploma de postgrau en Infermeria d'Hospitalització Quirúrgica. Pràctica 
Clínica Avançada  
  

*diploma de postgrau en Pneumologia Avançada  
 

Quart. Elevar l’aprovació de la creació i de la modificació de títols de màsters propis i 
de diplomes de postgrau al Consell Social per tal que exerceixi les seves competències.  
  
Cinquè. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords anteriors.  
  
Sisè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius.  
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5.3. Extinció de títols de grau 
 
Per indicació del rector, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, María Valdés, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora comenta que la Comissió d’Afers Acadèmics, en la sessió de data 1 de 
desembre de 2020, va informar favorablement de la proposta de supressió de títols de 
grau. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar la supressió del títol de grau següent: 
  

— *Llengua i Literatura Espanyoles. 

Segon. Elevar l’aprovació de la supressió del títol de grau al Consell Social per tal que 
exerceixi les seves competències. 
  
Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords anteriors. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
5.4. Extinció de títols de màster universitari 
 
Per indicació del rector, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, María Valdés, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora comenta que la Comissió d’Afers Acadèmics, en la sessió de data 3 de 
novembre de 2020, va informar favorablement de la proposta de supressió de títols de 
màster universitari. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar l’extinció dels títols de màster universitari següents: 
 

— *Farmacovigilància i Farmacoepidemiologia,  
— *Fisioteràpia de l’Esport i Recuperació a l’Activitat Física. 

Segon. Elevar l’aprovació de la supressió dels títols de màster universitari al Consell 
Social per tal que exerceixi les seves competències. 
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Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment dels acords anteriors. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
5.5. Aprovació, si escau, de la planificació de la docència del segon semestre del curs 
2020-2021 
 
Per indicació del rector, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, María Valdés, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora comenta que la Comissió d’Afers Acadèmics, en la sessió de data 1 de 
desembre de 2020, va informar favorablement sobre la planificació de la docència del 
segon semestre del curs 2020-2021. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar l’adaptació a un model de docència mixta de les assignatures del 
segon semestre del curs 2020-2021. 
  
Segon. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent l’execució i el 
seguiment de l’acord primer. 
  
Tercer. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
6. Propostes de normatives 
 
 
 
6.1. Adaptació de la Normativa de creació, composició i funcions de les comissions del 
Consell de Govern de la UAB 
 
Per indicació del rector, la secretària general, Esther Zapater, presenta aquest punt. 
 
El degà de la Facultat de Traducció i d’Interpretació, Albert Branchadell, proposa incloure 
la vicerectora de Campus, Sostenibilitat i Territori en la Comissió d’Alumnat i 
d’Ocupabilitat i en la Comissió d’Economia i d’Organització, la qual cosa és acceptada 
per l’Equip de Govern, i en aquests termes es passa a aprovació. 
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Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Modificar la Normativa de creació, composició i funcions de les comissions del 
Consell de Govern de la UAB, aprovada per acord del Consell de Govern de 15 de juliol 
de 2009, i modificada pels acords del Consell de Govern de 13 de juliol i 16 de 
desembre de 2011, de 25 d’abril, 17 de juliol i 19 de novembre de 2012, de 14 de març 
de 2013, de 14 de juliol i 27 de setembre de 2016, de 26 de gener de 2017, de 3 de 
maig i 7 de novembre de 2018, i de 15 de maig i 30 d’octubre de 2019, en els termes 
que s’inclouen en l’annex 3. 
  
Segon. Establir l’entrada en vigor d’aquesta modificació a partir del dia següent que 
l’aprovi el Consell de Govern, i ordenar-ne la publicació al Butlletí Oficial de la UAB. 
  
Tercer. Encarregar a la secretària general l’execució i el seguiment dels acords 
anteriors. 
  
Quart. Comunicar aquests acords als presidents i els secretaris de les comissions del 
Consell de Govern, així com a l’Oficina de Coordinació Institucional per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
7. Estructures bàsiques i serveis de la UAB 

 
 

 
7.1. Canvi de nom de l’Escola Universitària d’Infermeria i de Teràpia Ocupacional de 
Terrassa 
 
Per indicació del rector, la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent, María Valdés, 
presenta aquest punt. 
 
La vicerectora comenta que la Comissió d’Afers Acadèmics, en la sessió de data 11 d’abril 
de 2013, va informar favorablement de la proposta de canvi de nom de l’Escola 
Universitària d’Infermeria Creu Roja pel d’Escola Universitària d’Infermeria i Teràpia 
Ocupacional de Terrassa. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Aprovar el canvi de nom de l’Escola Universitària d’Infermeria i Teràpia 
Ocupacional de Terrassa (EUIT) pel de Campus Universitari en Ciències de la Salut de 
Terrassa (UCS). 
  
Segon. Elevar l’acord anterior al Consell Social per tal que exerceixi les seves 
competències. 
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Tercer. Encarregar a la vicerectora d’Estudis i d’Innovació Docent que faci el seguiment 
del compliment dels acords anteriors. 
  
Quart. Comunicar aquests acords a la Fundació per a la Docència Sant Llàtzer i a l’Àrea 
d’Afers Acadèmics als efectes oportuns. 
  
Cinquè. Comunicar aquests acords a la vicegerent d’Ordenació Acadèmica, per tal que 
porti a terme les mesures necessàries per fer-los efectius. 
 
 
 
8.Cessions d'espais i d'altres béns de titularitat de la UAB 
 
 
 
8.1. Cessió d’espais a favor d’Autocars R. Font, SAU 
 
Per indicació del rector, el vicerector d’Economia, Xavier Ramos, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Autoritzar l’ús de terrenys de titularitat de la UAB a Autocars R. Font, SAU, 
d’acord amb les condicions següents: 
  

* Objecte: porció de terreny de la part de la superfície del recinte del Parc Mòbil 
de la UAB que no sigui utilitzada per la Universitat. 
*Cànon: 118 euros (IVA exclòs) per cada plaça de 12 metres i per períodes 
mensuals complets. En cas d’ocupacions inferiors a un mes, es farà el càlcul 
proporcional. 
*Termini de duració: 2 anys, des de l’1 de setembre de 2020 fins al 31 d’agost 
de 2022, i podrà prorrogar-se per dos períodes anuals successius, fins a un 
màxim de 4 anys, inclosos període inicial i pròrrogues, o sigui fins al 31 d’agost 
de 2024. 
*Destinació: el destí del dret d’ús objecte d’autorització serà l’aparcament dels 
autobusos d’Autocars R. Font, SAU. 

Segon. Autoritzar el rector, o la persona que aquest delegui, perquè amb les més 
àmplies facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, 
amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquest acord. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia de la UAB que faci el seguiment del 
compliment de l’acord primer. 
  
Quart. Elevar al Consell Social l’acord primer, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
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Cinquè. Comunicar l’acord primer a la vicegerent d’Economia de la UAB. 
 
 
 
8.2. Autorització d’ús d’espais a FORMAT EN FORMACIÓ PROFESSIONAL, SL 
 
Per indicació del rector, el vicerector d’Economia, Xavier Ramos, presenta aquest punt. 
 
Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Autoritzar l’ús dels espais que es llisten a continuació, ubicats al Servei 
d’Activitat Física de la Universitat Autònoma de Barcelona, per FORMAT EN 
FORMACIÓ PROFESSIONAL, SL (annex 4), amb les condicions que s’esmenten.  
 
1. Espais docents i administratius: 

— 3 mòduls prefabricats (en total 220 m2) ubicats segons el plànol de situació. 
Annex 5. 

— un espai polivalent situat al costat de la sala de màquines del poliesportiu, a la 
sortida dels camps exteriors de gespa, de 82 m2 

— un espai de recepció i coordinació docent situat a la recepció del poliesportiu. 

I de cara al nou conveni es preveu l’ús opcional i en funció de la demanda de grups 
classe d’un nou mòdul (de 60 m2), que s’instal·laria a la pista de frontó. L’autorització 
per a la utilització d’aquest espai s’acordarà cada 30 de juny i de manera anual. 
L’autorització dependrà del nombre de grups classe i de les necessitats acadèmiques 
de cada curs. Així mateix, aquesta ampliació inclou l’ús d’un despatx situat a la primera 
planta del poliesportiu i que s’usarà com a sala de professors. 
  
2. Espais esportius exteriors: camps de futbol 7, camp de futbol 5, frontó, pistes de 
pàdel, pistes de tennis, pista de sorra de voleibol platja. 
  
3. Espais esportius interiors: poliesportiu, sales d’activitats dirigides Ritmes 1 i Ritmes 
2, sala de boxing, sala de cycling, pistes d’esquaix, sala de fitnes, piscina gran i piscina 
petita. 
  
4. Altres espais: vestidors del poliesportiu i de la piscina i WC. 
  
El calendari per usar les instal·lacions esportives de la UAB coincideix amb l’inici i final 
del curs acadèmic i va des de l’1 de setembre al 31 de juliol. L’horari d’ús està previst 
de dilluns a divendres i en la franja de les 8 a les 15 h. 
  
Sota les següents condicions: 
  
Preu: 

— 10.500 € (+ IVA) / grup, sense mòdul del frontó (inclou despatx de professors). 
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— 11.500 € (+ IVA) / grup, amb mòdul del frontó. 

(El preu per grup es decidirà cada any i en data límit de 30 de juny i mentre duri el 
contracte.) 
  
Termini: quatre cursos acadèmics, des de l’1 de setembre de 2021 fins al 31 d’agost de 
2025. 
  
Destinació: activitats pròpies de l’objecte social de la companyia. 
  
Règim d’ús:  
L’atorgament d’aquest conveni faculta FORMAT EN FORMACIÓ PROFESSIONAL a usar 
les instal·lacions objecte de la cessió d’ús. Detalls dels usos que el SAF podrà fer amb 
la instal·lació dels nous mòduls prefabricats durant els períodes no lectius: 

— Menjador dels Campus Esportius. 
— Espai lúdic dels Campus Esportius. 
— Espai alternatiu i complementari per als Campus Esportius.  
— Espai alternatiu i complementari per a grups d’entrenament de les Escoles 

Esportives (per motius d’inclemències meteorològiques: pluja, fred, calor, 
vent…).  

— Espai alternatiu i complementari per a grups d’entrenament nacionals i 
internacionals. 

— Magatzem de material esportiu fungible.  
— Àrees de brífing i meeting point de tornejos i activitats competitives pròpies i 

d’operadors externs (per ex. Fundació Valldor 7). 

Segon. Autoritzar el rector, o la persona que aquest delegui, perquè amb les més 
àmplies facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin necessaris, 
amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a l’acord primer. 
  
Tercer. Encarregar al vicerector d’Economia que faci el seguiment del compliment de 
l’acord primer. 
  
Quart. Elevar al Consell Social l’acord primer, per tal que exerceixi les seves 
competències. 
  
Cinquè. Comunicar l’acord primer al director del Servei d’Activitat Física. 
 
 
 
9. Designació de representants de la UAB a la Conferència General del Consell 
 Interuniversitari de Catalunya 
 
Per indicació del rector, la secretària general, Esther Zapater, presenta aquest punt. 
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Tot seguit, el Consell de Govern, per assentiment, acorda: 
 
Primer. Designar la persona que ocupi la Secretaria General i la persona que ocupi el 
vicerectorat amb competències en matèria de programació acadèmica com a 
representants del Consell de Govern en la Conferència General del Consell 
Interuniversitari de Catalunya, en substitució dels que han estat baixa. 
  
Segon. Comunicar aquest acord a les persones interessades i al Consell 
Interuniversitari de Catalunya. 
 
 
10. Assumptes de tràmit 
 
Com que no hi ha assumptes de tràmit per discutir, la secretària general passa al punt 
següent de l’ordre del dia. 
 
 
11. Torn obert de paraules 
 
Demana la paraula el degà de la Facultat de Filosofia i Lletres, Joan Carbonell, per 
transmetre la petició que li ha fet un membre de la seva facultat, que demana més 
presencialitat del PAS. Tot seguit, passa a comentar la situació de la Universitat com a 
institució de la societat enmig d’aquesta pandèmia. Diu que la Universitat no hi és, no 
se’n sent la veu. Explica que s’han manifestat molts sectors de la societat i es pregunta 
on és la universitat, que al conseller no se’l sent parlar d’universitats i que la Secretaria 
d’Universitats no diu res. Demana al rector que surti algú, algun dia, a dir que la 
universitat també està molt malament, no tant el professorat i el PAS sinó sobretot 
l’alumnat. Diu que aquesta situació passarà factura a la universitat, potser no ara, sinó 
en un futur, i que els estudiants de segon actualment només han fet un semestre 
presencial, el primer de l’any passat, i que els de primer només han fet dues setmanes 
presencials. Recorda que la UAB no és una universitat virtual i que, tot i que el PDI va 
aprenent a fer docència virtual, no és la situació normal i ningú ho esmenta enlloc. Per 
això demana als rectors de les universitats que algun dia algun rector aparegui en algun 
mitjà de comunicació i digui que la universitat, que és un servei essencial, està com està. 
Diu que per responsabilitat no es va a la plaça Sant Jaume, per aquest motiu no apareix 
la universitat als mitjans de comunicació, i que fa pena entrar a les facultats, perquè 
estan desertes. Acaba la intervenció i dona les gràcies. 
 
Pren la paraula Andreu Pompas per denunciar l’externalització de serveis a la UAB i les 
concessions en el sector de restauració, perquè els preocupa la situació dels 
treballadors. Acaba la intervenció i dona les gràcies. 
 
Intervé la degana de la Facultat de Ciències de la Comunicació, M. José Recoder, que 
transmet també la preocupació dels degans per la situació de les facultats. Com a degana 
de la Facultat de Ciències de la Comunicació explica que el motiu pel qual la Universitat 
no apareix als mitjans de comunicació és que aquests parlen de les desgràcies, dels 
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problemes i de la situació profundament conflictiva d’una qüestió. Comenta que la 
universitat està essent molt obedient, no només la UAB, sinó tot el sistema universitari, 
que no hi ha estudiants manifestant-se, que tampoc es va a la plaça Sant Jaume, i que 
tots els treballadors de la UAB cobren a final de mes. Explica que tot això vol dir que la 
universitat no és prioritària per als mitjans de comunicació, i fa dues propostes més a 
banda de protestar: la primera és decidir què fer el segon semestre i la segona, repensar 
de quina manera es mostra la universitat a la societat i com donar esperança als 
diferents col·lectius. Creu que és responsabilitat de la universitat, complint amb el 
principi de transferència a la societat del qual es parla tant, animar i donar esperança a 
la ciutadania. Diu que potser, per la seva banda, es podrien crear productes per informar, 
entretenir i ser útils a la societat. Canvia de tema i posa sobre la taula la qüestió de la 
presencialitat del PDI, de l’alumnat i del PAS, i diu que hi ha membres dels tres col·lectius 
que creuen que la virtualitat és magnífica i que no passa res si no es ve a la UAB, però 
que ella creu que sí que és rellevant el fet de no venir-hi. Considera que s’ha de defensar 
que la UAB és una molt bona universitat presencial. Posa la Facultat de Ciències de la 
Comunicació a disposició per ajudar en aquesta transmissió d’informació a la societat. 
Acaba la intervenció i dona les gràcies. 
 
Tot seguit, es contesten aquestes dues intervencions. Pren la paraula el vicerector de 
Relacions Internacionals, Màrius Martínez. Justifica la seva intervenció per al·lusions i 
per aportar la seva visió sobre la realitat que s’està debatent. Diu que el Consell de 
Govern és un òrgan en el qual es poden expressar visions diferents, i totes configuren 
aquesta visió polièdrica de la realitat, que no és ni la que expressa un conseller ni la que 
expressa l’altre, sinó probablement una barreja de totes. Pensa que el clima i la cultura 
en les organitzacions s’alimenten de les intervencions dels seus membres. Diu que 
tothom sap el que s’ha fet i com de dur s’està treballant per tirar endavant una situació 
que no agrada a ningú. Comparteix una certa emoció i preocupació pel que està passant. 
Diu que la doctora Recoder ha explicat molt bé per què la UAB no surt als mitjans i que, 
per més que la UAB vulgui sortir-hi, la realitat s’obstina a tractar altres qüestions que, a 
criteri dels mitjans de comunicació, són més importants. Diu que la Universitat està fent 
la seva feina, que és possible que surti poc als mitjans però no perquè no estigui fent la 
seva feina, sinó perquè està concentrada en la feina que s’ha de fer, que és el doble de 
la feina que s’ha de fer habitualment per l’esforç extra d’adaptació a una situació tan 
complexa i en condicions molt difícils. Afegeix que evidentment la UAB és una universitat 
presencial i que la formació integral no s’entén si no és amb una relació cara a cara. Diu 
que és clar que es vol tenir més presència als mitjans, però que la feina que es va 
encarregar a l’Equip de Govern s’està fent tan bé com és possible i que la formació 
híbrida s’està fent molt bé, tot i que no és la vocació del PDI d’aquesta casa. Li sembla 
que tot això també forma part de la realitat. 
 
Intervé el rector per dir que està trist per tota la situació, perquè li agrada veure la cara 
de la gent i veure com se senten, i per ell és molt important. Diu que intentaran fer el 
màxim d’activitats presencials possible. Recorda que la pandèmia fa deu mesos que es 
va iniciar i que el nombre de morts diaris era més elevat abans que ara. Ell confia en la 
ciència i espera que el setembre del 2021 la situació sigui normal i que amb la vacuna, 
tot i els negacionistes, hi hagi el 100 % d’activitat. Explica que va demanar a la Secretaria 
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d’Universitats de tornar a la presencialitat prenent les mesures necessàries però que la 
resposta ha estat que, amb les dades actuals, no s’hauria d’haver passat ni a la fase 1 i 
que, per tant, aquesta opció no és viable. Comenta que en diversos mitjans de 
comunicació ha explicat que la UAB està fent un sobreesforç per mantenir la qualitat de 
la docència impartida; que ha parlat amb el conseller tres vegades per transmetre la 
posició de la Universitat, però no és notícia, i que també ha parlat amb el ministre però 
no hi confia gaire. Creu que qui mana ara és la Conselleria de Salut i amb les dades que 
hi ha actualment, si poguessin, establirien un confinament domiciliari. Diu que ell no hi 
pot fer res, però que el que sí que té clar és que la UAB farà sempre el que digui el Govern 
i s’intentarà que, si 500 persones poden anar al teatre, puguin venir-ne 30 a la 
Universitat, perquè s’hi estan fent bé les coses. Insisteix que la UAB és una universitat 
presencial, on es fan les coses molt bé.  
 
Pel que fa a l’externalització de serveis, el rector diu que és un tema que el preocupa i 
que s’ha de buscar una solució que hi doni resposta. Aclareix que no es tracta de fer 
negoci, sinó de buscar persones que puguin fer la feina millor que el personal de la UAB, 
i que, si no és així, aleshores hauria de fer la feina el personal de la casa. Diu que es pot 
canviar la forma del contracte per tal que aquests serveis externalitzats no s’enfonsin. 
Afegeix que, quan s’acabi la pandèmia, la societat post-COVID serà diferent de l’actual i 
s’ha d’analitzar com quedarà la Universitat i replantejar la situació d’aquests serveis. 
 
S’obre un segon torn de paraules. Intervé Eloi Guerrero, que comença donant suport als 
comentaris del degà Carbonell i del rector. Explica que entre l’alumnat hi va haver un 
cert malestar per les diferències de criteri de les universitats per establir quines activitats 
eren presencials i quines no, i que, tot i que els estudiants saben que és una tasca molt 
complicada i que regeix l’autonomia universitària, sol·liciten una homogeneïtzació de 
criteris. Reitera els comentaris que va fer en la sessió anterior del Consell de Govern 
sobre l’externalització de serveis i sobre els vots en contra del Pla de contingència que 
es van produir. Agraeix al personal de la casa la tasca que fa cada dia per fer d’aquesta 
universitat una universitat gran, per les ganes que hi posa desinteressadament. Acaba la 
intervenció parlant del tema del negoci que diuen els representants del PAS que fan les 
empreses externalitzades, i considera que justament el PAS és un sector que moltes 
vegades no és el que posa més de part seva. Acaba la intervenció i dona les gràcies. 
 
Pren la paraula la degana de la Facultat de Veterinària, Maite Martín, per dir que el tema 
no és si la Universitat és segura o no, sinó la mobilitat dels estudiants per arribar a la 
Universitat, i que s’està buscant un equilibri entre salut i economia i que, per tant, és un 
tema molt complex. Està d’acord amb el degà Carbonell que la universitat com a entitat 
està desapareguda, però ja estava desapareguda abans amb les retallades. Considera 
que no es tracta de demanar la presencialitat per la presencialitat, i que el que s’ha de 
transmetre és que els alumnes tornin progressivament a les aules en la mesura que la 
situació de la pandèmia ho permeti. Diu que s’ha d’intentar introduir la universitat en 
aquest pla de desescalada. La seva opinió personal és que el que s’està fent ara amb la 
docència marcarà un abans i un després. Creu que estaria bé que es comencés a pensar 
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quina universitat es vol. Explica que a la seva facultat hi havia un alt percentatge 
d’absentisme a les classes teòriques perquè el que dona valor afegit és la discussió de 
problemes i casos pràctics, activitats que suposin exercitar la creativitat, que aquesta 
era la filosofia del Pla de Bolonya, que després no es va dur a terme, i que ara els 
estudiants tenen claríssim que no cal venir a les classes teòriques. Afegeix que no només 
es tracta de plantejar-se què es farà ara, sinó també què es farà en el futur. Acaba la 
intervenció. 
 
Pren la paraula el degà de la Facultat de Traducció i d’Interpretació, Albert Branchadell, 
per donar la raó al degà Carbonell però amb algun matís: diu que insistir només en la 
presencialitat no funcionarà, que s’ha de buscar un discurs que funcioni amb l’alumnat 
d’avui en dia. Explica que en una sessió de la Junta de Facultat va sorgir el discurs que la 
modalitat en línia és millor, independentment de la pandèmia, i creu que aquest 
argument sí que s’ha de combatre i s’ha d’intentar imposar una docència híbrida. Explica 
que es troba una manca de suport institucional per lluitar contra aquest discurs 
antipresencial i demana que, a banda de trucar als consellers, també es faci un esforç a 
nivell intern, que la institució faci algun suport explícit quan alumnat i professorat 
defensen aquest discurs antipresencial. Dona les gràcies i acaba la intervenció. 
 
Intervé Joan Sorribes per manifestar la seva absoluta adhesió a la intervenció de la 
degana Martín. Creu que la docència en línia té inconvenients però també té avantatges. 
Creu que, com a mínim, la UAB s’ha de plantejar el model d’universitat que té i el que es 
vol tenir. Tot seguit, demana a la Gerència que les persones que fan teletreball puguin 
fer servir el telèfon, és a dir, desviar els telèfons dels despatxos cap al telèfon particular 
per poder atendre les trucades. Aclareix que no demana que el PAS utilitzi els seus 
mitjans personals.  
 
Intervé la directora del Departament de Biologia Cel·lular, de Fisiologia i d’Immunologia, 
Amalia Molinero, per manifestar el seu acord amb la intervenció del degà Carbonell. Diu 
que la universitat no surt a les notícies perquè es qüestionaria la qualitat de la docència 
que s’hi està fent, i que, des del seu punt de vista, la UAB hauria de tancar perquè la 
docència té el punt d’enganxar l’alumnat i això amb la virtualitat no es té. Diu que s’ha 
notat una davallada de la qualitat de la docència i de la formació dels estudiants molt 
important i també una certa laxitud dels estudiants. Diu que està clar que l’alumnat no 
està rebent allò per al qual es va matricular i que caldria fer un replantejament i que es 
digués que no és només un tema de virtualitat o presencialitat, sinó que és un tema de 
qualitat docent. Considera que la UAB té una qualitat docent molt alta i no creu que la 
semipresencialitat sigui una bona alternativa, si més no en docència científica o 
experimental, i que potser hi hauria d’haver rectors que diguessin que se suspèn la 
docència per tal de no enganyar l’alumnat. Acaba la intervenció i dona les gràcies. 
 
Pren la paraula Francisco Lloret per dir que indirectament la universitat està agafant 
protagonisme, perquè el coneixement també ho està fent, i que el moment és molt bo 
perquè la societat està incorporant aquest coneixement. Està d’acord que falta lideratge 
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i demana al nou Equip de Govern aquest lideratge. Diu que, d’una banda, la universitat 
es dedica a generar aquest coneixement i a formar les noves generacions i, de l’altra, la 
universitat està aprenent altres maneres de transmetre aquest coneixement, i això és el 
que la universitat oferirà de cara al futur. Acaba la intervenció i dona les gràcies. 
 
Intervé el gerent per explicar que a les empreses subcontractades la UAB no els ha deixat 
de pagar, que encara que els seus treballadors no vinguin a treballar cobren igualment i 
que després, amb el fons COVID del Govern, la UAB recuperarà el que ha abonat. 
Respecte a les concessions, diu que és un tema diferent perquè paguen un cànon a la 
UAB i ara el que s’està fent és negociar de nou perquè no poden pagar el cànon, i 
confirma que és cert que una part d’aquestes empreses marxa i s’obrirà un nou concurs. 
Diu que convindrà repensar quin és el model de restauració que té el campus del futur. 
Pel que fa a la sol·licitud de desviar els telèfons a un telèfon particular, informa que no 
es pot fer si la persona no vol i que el que s’està intentant és que es pugui respondre a 
les trucades a través de l’ordinador, i en altres casos també s’està desviant el terminal 
telefònic per contestar les trucades. Diu que tot això s’està fent per tenir aquesta 
comunicació més ràpida i fluida que no permet el correu electrònic. 
 
El rector diu que intentaran trobar solucions per a tots aquests problemes de telefonia i 
connexió. Contestant a la doctora Recoder, creu que el que s’ha de fer és adaptar-se a 
la virtualitat, s’ha de canviar la concepció de la formació, que la pandèmia no ha donat 
temps per adaptar-se i que la Universitat ha d’aprendre i necessitarà temps i mitjans per 
fer-ho. Té clar que la UAB és presencial i seguirà essent presencial, però que també s’han 
d’aprofitar els recursos que ofereix la nova tecnologia. Diu que ell no tancarà mai la 
Universitat, pel dany que es causaria als estudiants, i que la UAB ho està fent tan bé com 
pot, i el professorat i el PAS han fet un esforç bestial. Manifesta que està molt content 
de la feina que fa el PAS, contestant correus a hores que no toca treballar i donant el 
millor de si mateix per oferir un bon servei. Explica que estava pactat que les universitats 
apareguessin en la fase 2 per anunciar que tornaven a la situació de setembre, i que 
quan es parla de lideratge no es tracta de parlar amb uns o amb altres, diu que només 
fa tres setmanes que governa i que fa el que pot en una situació tan complexa. Diu que 
tant el PDI com el PAS ho estan fent meravellosament en el 99 % dels casos; que ell ha 
de defensar l’alumnat, el seu personal i el prestigi de la UAB i que, si es perd la qualitat 
docent i el prestigi, costarà molt de recuperar. Considera que s’ha de continuar actuant 
tan bé com sigui possible, augmentar la presencialitat tant com es pugui i aprofitar les 
noves tecnologies, però, per això, es necessita formació i ara no és el millor moment. Es 
posa a disposició dels consellers per qualsevol cosa que necessitin perquè ell i el seu 
equip hi són per aconseguir que la UAB avanci. Insisteix que està content de com està 
avançant la Universitat i que el missatge que vol donar és que, confiant en la ciència, el 
setembre del 2021 hi haurà presencialitat al 100 %. 
 
La secretària general pren la paraula per informar que la propera sessió del Claustre se 
celebrarà via Teams i que s’està estudiant retransmetre-la per Youtube per incorporar-
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hi la figura del convidat, i que és tot un repte perquè no s’ha fet mai. Vol fer constar en 
acta el seu agraïment al PAS, que ha fet possible que avui siguin aquí i el proper Claustre, 
perquè hi ha molta feina al darrere per adequar dinàmiques pensades per a una lògica 
presencial. Dona les gràcies al PAS, al servei de neteja, als degans, al PDI i a l’alumnat, i 
demana que tota la comunitat s’apropiï el lema «Cuidem-nos a la UAB». 
 
 
 
I, com que no hi ha cap més punt per tractar, a les 12.10 h es dona per acabada la sessió, 
de la qual, com a secretària general, estenc aquesta acta. 
 
 
 
La secretària general                                            Vist i plau 

     El rector 


